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Proces – verbal 
încheiat azi 24.10.2016  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali. Lipseste d-ul Coman Paul . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 D-na Veisa Teodora – referitor la raportul comisiei pentru sanatate, il intreb pe d-ul 
Perieteanu de ce nu a semnat acest raport si sa ne spuna daca este legal . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – este legal raportul, insa nu am timp, nici bani sa merg pe 
penal . 

      -  Este pe ordinea de zi acest punct? 
-  Daca va fi pe ordinea de zi, il semnez . 
D-na primar – veniti cu raportul la secretar si il adaugam pe ordinea de zi . 
D-ul secretar – discutarea raportului putea fi pusa pe ordinea de zi, consiliul local nu 

hotaraste insa sanctionarea salariatului . 
D-na Veisa Teodora – d-ul Perieteanu trebuia sa semneze, intreb de ce nu l-a semnat . 
D-na primar – aveti un punct de vedere pe care nu vi-l insusiti prin semnatura . 
D-ul Tanase Aniel – degeaba facem rapoarte si nu le semnam . 
D-ul Chirita Nastase – ati zis ca luni avem raportul, dar nu l-ati semnat . 
D-na primar – acel raport este valabil, chiar daca nu l-a semnat d-ul Perieteanu 

Gheorghe.  
D-ul Chirita Nastase – ati desfacut contractul de munca ilegal la un salariat, s-a hotarat 

ca trebuie reintegrat, ar trebui actionat pe penal pentru recuperarea sumei, pentru abuz in 
serviciu . 
           Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
   D-ul  State Gheorghe citeste  ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea noului președinte de sedință 
2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea rectificării bugetului local și a 

programului de investitii publice  
 3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul III al  anului 2016     
  4.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
  Se trece la pct. 1 de pe ordinea de zi .  

D-ul Stavre Cristea o propune ca presedinte de sedinta pe d-na Miu Valeria. Se aproba 
cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 27 . 

 D-na presedinte de sedinta Miu Valeria citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea rectificării bugetului local și a 

programului de investitii publice . 
D-na primar da citire anexei nr. 1 la proiectul de hotarare si da cateva detalii privind 

sumele respective: 
- este vorba de Reabilitare camin cultural, cheltuieli personal la invatamant, pregatire 

profesionala Toma Cristina si Perieteanu Mariana.   
- la Apa, canal, salubritate trebuie platita colectarea deseurilor animale, este un 

contract cu Eco Romcardo, tot din suma aceasta se plateste si colectarea selectiva a deseurilor 
la sediu, se va deschide in cele din urma si groapa de la Balteni, va veni firma desemnata sa 
preia gunoiul din pubele . 
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      – la carburanti sunt cotele aprobate pentru carburanti, la materiale si prestari cu caracter 
functional trebuie achitate reparatiile la microbuzul scolii la firma Ford. 

- 20.01.30 – alte cheltuieli neprevazute, 
- 20.30.30 – alte bunuri si servicii – trebuie facute ridicarile topo pentru amenajamentele 

pastorale 
- 20.02.20 – toate reparatiile facute sau pe care sa le mai facem (foisor, garaj, camera 

centrala, arhiva, hol primarie, baie primarie) 
- 20.05.30 – bicicleta casier si laptop la impozite si taxe . 
In continuare d-na primar prezinta anexa 2 la proiectul de hotarare- lista de investitii 
publice . 
 D-ul State Gheorghe intreaba ce reprezinta suma 82460 lei la Punte Floru iar d-na 
primar ii raspunde ca reprezinta contravaloarea proiectului . 
 D-ul State Gheorghe – este prea mult la proiectare . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – documentatia tehnico-economica v-a fost supusa 
aprobarii . 

D-ul Stoica Ion – puntea la Floru s-a finalizat ? 
D-na primar – nu s-a inceput lucrarea, fara un sfert din suma nu se apuca, pana atunci 

am finalizat o punte pentru picior . 
D-ul Stoica Ion -ar trebui si la d-na Stefanescu Ioana . 
D-na primar – anul viitor, cand vom avea si bani 

- D-ul Mutu zice ca trebuie proiect, puntea va veni din dig in dig, altfel n-avem voie sa 
obstructionam vadul apei. 

- La primavara facem punte de picior acolo . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – daca omul trece pe punte si vaca se intoarce din vad, ce 

face omul? 
D-na Miu Valeria – modernizarea DC 98 cand se face la Ursoaia ? 
D-na primar – am vorbit cu cei de la Dimar pentru asfaltare Floru-Serbanesti, au 

contract la asfaltare DC 189, au zis ca vin sa discutam ce este de făcut pentru a obtine 
fondurile necesare . 

- O sa ne zbatem si pentru canalizare . 
- La DC 98 o sa incercam cu fonduri proprii, pe masura 7.2. nu este nicio sansa . 
D-ul Perieteanu Gheorghe ii spune d-nei primar care zice ca se cere un aviz de cei de la 

Dimar care fac digul si nu stie ca sa le spune, ca alimentarea cu apa in zona stadionului este 
pe dreapta iar fibra optica este pe partea cu stadionul . 

D-na primar – am aprobat sa cumparam o remorca, nu gasim ce ne intereseaza . 
- Cristoff-ul scoate la licitatie rabele, incepand de la 10000 lei . 
- Propun sa luam raba in loc de remorca . 

D-ul Mihai Nelu – mai buna variante cu raba . 
D-na primar – Gabi Ilinca a luat de la ei o raba, este multumit . 
Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9 voturi pentru si o 

abtinere (Perieteanu Gheorghe), fiind adoptata hotararea nr. 28 . 
D-na presedinte Miu Valeria citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 

trimestrul III al  anului 2016 . 
D-na primar – este treaba contabiliceasca, daca aveti intrebari, sa le puneti . 

- D-ul contabil a fost chemat la ora 12,00 la d-na Dumitrascu, n-a putut fi prezent, el 
este mai in tema . 

- Avem contract cu firma de contabilitate Sobis care ne tine din scurt . 
D-ul Stoica Ion – de ce difera prevederile de incasari, la inchirieri, concesiuni ? 
D-na primar – au mai aparut venituri de la cei de la Petrom, traversari de conducte . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – la sfarsit nu prea inteleg de ce e deficit si sunt plati 

efectuate 22912 lei . 
D-na primar – s-a inregistrat deficit . 
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Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi ,  

astfel fiind adoptata hotararea nr. 29 . 
 Se trece mai departe la ultimul punct de pe ordinea de zi :  
4. Intrebari, interpelari, petitii. 
D-na primar – ne-am straduit mult si am reusit azi sa primim cismeaua pentru a o 
monta la biserica din Floru . 
- Biserica baptista a spus verbal ca doreste sa le introducem apa in cladire . 
D-na Miu Valeria – nu mai trec microbuzele IZA prin Ursoaia . 
D-na primar – o sa ma interesez . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – sa se prinda raportul comisiei pentru sanatate la sedinta 

viitoare  pentru a fi discutat . 
D-ul Mihai Nelu  - si masuratorile ce s-au efectuat la izlaz sa fie prezentate . 
D-na primar- va informez ca saptamana viitoare voi fi in concediu de odihna . 

 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Miu  Valeria           Nicolăiţă  Viorel 


